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ORSZÁGсуftЁsI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ12~6. kérdés

Kövér Lász16 úrnak

az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt E1nők Úr1

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi ХХХУi.
törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 46/1994 . (IX.30.) OGУ
határozat 91 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán
emberi erőforrás miniszterhez

.„Mennyivel csőkkeп а tóiskolai, egyetemi Ьallgatók létszáma idén а megszorítások
és а lopakodó tandíj miatt?»

сímmе l .

Tisztelt Miniszter Úr!

А hazai felsőoktatást példátlan megszorítások sújtották ebben а ciklusban, és egyes (jogi ,
közgazdasági stb .) szakokon immár а diákok túlnуоmó többsége csak költségtérítéssel tanulhat —am i
magyarul : tandíj . Többek kőzőn ennek tudható be, hogy 2010 és 2013 kőzött 3 év alatt harmadával
csökkent а elentkezők száma, és rekordszámú fiatal hagyta e1 az országot.

Kérdezem ezért Öntől а következőket:

1) .Hogyan alakult .i(1én -а felsőoktatásba' jelentkezők őszlétszáma, 2010-es és 2013-as
összehasonlításban?

2) Нogyan alakult idén a jelentkezők létszáma а nagyobb tudományterületekre lebontva, 2010- 6
és 2013-as összehasonlftásban?

3) Hogyan alakult .idén а jelentkezők létszáma régiókra lebontva, 2010-es és 2013-a s
összehasonlításban?

4) Нogyan alakult idén а jelentkezők létszáma а külön elbírálás alá eső (diszkriminált) 16
szakon, 2010-6 és 2013-as összehasonlitásban? Az ezekre а szakokra jelentkezők hány
százaléka kerültbe államilag finanszírozott képzésre?

5) Mi а hallgatók társadalmi Háttér szerinti megoszlása а fent említett 16 szakon az államilag
finanszfrozott , illetve а költségtérítéses képzéseken?



6) Várhatóan hány diák nem kerülhet be idén а lőiskolákra, egyetemekre а megemelt minimum
ponthatár miatt? 2013-as adatokkal számolva ez mintegy kétezer – de mik az ide i
tényszámok?

7) Mennyi volt tavaly а felsőoktatási intézmények alapszakos (BА) tanulóktól beszedett összes
költségtérítési (tandíj) bevétel ё , és várhatóan mennyi lesz ez az ősszeg az idei évben?

Tisztelettel várom válaszát! .

Budapest, 2014. március 17.

Karácsony Gergely

független országgyűlési képviselő
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